

Административный регламент как источник правового регулирования библиотечного дела в Российской Федерации

Аллахвердян Яна Олеговна,

аспирант кафедры правового обеспечения государственной и муниципальной службы

Института государственной службы и управления

Российской академии народного хозяйства и государственной службы

при Президенте Российской Федерации

119571, г. Москва, проспект Вернадского, д. 82

Статья посвящена проблематике применения административных регламентов при регулировании правоотношений, возникающих в библиотечном деле. Исследуются отношения, возникающие в результате предоставления библиотечных услуг населению.

Ключевые слова: исполнительная власть, государственное управление, административный регламент, библиотечное дело, муниципалитет.

Administrative Policy as a Source of Legal Regulation of Librarianship in the Russian Federation

Allakhverdyan Yana O.

Postgraduate Student of the Department of Legal Support of State and Municipal Service

of the Institute of Public Administration and Civil Service

of the Russian Presidential Academy of National Economy and Public Administration

The article is dedicated to issues of the application of administrative policies in the regulation of legal relations arising in librarianship. The author studies the relations arising as a result of the rendering of library services to the population.

Keywords: executive branch, state administration, administrative policy, librarianship, municipality.